
Waar wordt beweerd dat er met deze nieuwe wet een 'gelijk speelveld' wordt gecreëerd voor alle 
werkenden, is dat zeker niet het geval aangezien deze verplichting alleen gaat gelden voor ib-
ondernemers. DGA's worden tot niks verplicht. Werknemers hebben veel betere regelingen. 
Ib-ondernemers worden in feite opgezadeld met een zeer slechte regeling, die geen gelijk 
speelveld creëert. De regeling is bedacht door werknemers en werkgevers in het 
pensioenakkoord, zonder ook maar enige inbreng van zzp'ers/ib-ondernemers/de mensen waar 
iets aan wordt opgelegd. 

 

Nu er meer details bekend worden over de regeling, maak ik mij alleen maar meer zorgen: 

1. Het gaat om een maandelijkse premie van 195 euro waar tegenover staat: 1 jaar 
wachttijd, daarna minimumloon en een regeling o.b.v. 'gangbare arbeid'. Sinds ik zzp'er 
ben heb ik een arbeidsongeschiktheidsverzekering, die ik graag wil behouden. Waarom? 
Ook ik heb 1 jaar wachttijd, maar daarna krijg 50.000 euro per jaar en een regeling o.b.v. 
'passende arbeid'. Dat klinkt heel anders, toch? Ik betaal daarvoor 283 euro per maand. 
In feite dus slechts 88 euro per maand meer, maar tig maal betere voorwaarden. Ik wil 
niet naar een regeling waarvoor ik veel geld kwijt ben, maar bijna niets voor terug krijg. 

2. Het feit dat de Belastingdienst de premies gaat innen baart mij ook zorgen. In hoeverre 
gaat dit uiteindelijk geen politieke melkkoe worden, een begrotingsgatdichter voor de 
nationale overheid? Welke garanties zijn er voor ons dat er niet in 'onze' pot wordt 
gegraaid? 

 

Deze argumenten zijn nog buiten het argument dat het hier om ondernemers gaat. 
Ondernemers, die zelf voor eigen rekening en risico hun onderneming voeren. Die zou je niet 
vanuit nota bene werkgevers en werknemers (wat hebben die in hemelsnaam met ons te 
maken?) moeten dwingen in een regeling die niks met ondernemerschap te maken heeft. Dat 
zouden ondernemers zelf moeten kunnen bepalen! 

 

Het verhaal dat er altijd wordt bijgehaald is dat 'wij' dan al snel op de bijstand terugvallen. En wat 
dan nog? Daar betalen ook wij gewoon belasting voor. Ik ben 12 jaar in loondienst geweest en 
heb gedurende die periode 'WW-rechten' opgebouwd. Maar hier kan ik als zzp'er ook geen 
aanspraak op maken. Waar is dat geld dan gebleven? Waarom zijn die rechten niet bij mij 
gebleven? Vanaf dag 1 dat ik zzp'er werd is al dat geld op de grote hoop voor werknemers 
gegooid. Kortom: met dat bijstandsargument de ene kant op, kan ik ook argumenten de andere 
kant op bedenken. Ondernemers die dat willen hebben een arbeidsongeschiktheidsverzekering 
(zoals ik), ondernemers die dat niet willen zouden daartoe niet verplicht moeten worden. Ga de 
mensen helpen die het nodig hebben, maar ga niet alle ondernemers dwingen tot iets dat niets 
met ondernemerschap te maken heeft. 


